

JAIME ROBINSON

BIOGRAPHY

Jaime Robinson is a dynamic and highly respected Occupational Health and Safety (OHS) professional with over 25 years of experience in the field. Beginning her journey at the Canada Revenue Agency (CRA) in 1999, Jaime has navigated a remarkable career, rising through the ranks to become the Assistant Director of the National OHS Program. Her leadership and vision were instrumental during her tenure as Acting Assistant Director of OHS from 2016 to 2018.

From 2018 to 2021, Jaime embarked on a three-year assignment at the Canadian Space Agency (CSA), where she spearheaded the implementation of a robust Health and Safety Program. Her educational foundation, anchored by a diploma in Occupational Health and Safety from Algonquin College, laid the groundwork for her distinguished career. As a Canadian Registered Safety Professional since 2012, she continues to exemplify excellence in the field.

Jaime's commitment to the OHS community extends beyond her Agency role, as she serves on the Interdepartmental OHS Community of Practice Executive Committee, fostering collaboration and support among OHS professionals across federal departments and agencies.

Her impactful contributions have not gone unnoticed. Jaime received the Desjardins Insurance Vision Award in 2014 for her team's innovative Ergonomics Program at CRA. In 2021, she was honored with two Director Awards at CSA for her exceptional work in the Health and Safety Program implementation, as well as the CSA Award of Excellence for her pivotal role on the COVID-19 Response Team.

Outside of her professional achievements, Jaime cherishes her family life. She is married to her high school sweetheart and is the proud mother of two young adults, finding joy in both her career and her family. Jaime Robinson's unwavering dedication to occupational health and safety continues to inspire those around her, making a lasting impact on the field and the lives she touches.

JAIME ROBINSON

BIOGRAPHIE

Jaime Robinson est une professionnelle dynamique et très respectée de la santé et de la sécurité au travail (SST) avec plus de 25 ans d'expérience dans le domaine. Débutant son parcours à l'Agence du revenu du Canada (ARC) en 1999, Jaime a navigué dans une carrière remarquable, gravissant les échelons pour devenir directrice adjointe du Programme national de SST. Son leadership et sa vision ont joué un rôle déterminant au cours de son mandat de directrice adjointe par intérim de la SST de 2016 à 2018.

De 2018 à 2021, Jaime a entrepris une affectation de trois ans à l'Agence spatiale canadienne (ASC), où elle a dirigé la mise en œuvre d'un solide programme de santé et de sécurité. Sa fondation éducative, ancrée dans un diplôme en santé et sécurité au travail du Collège Algonquin, a jeté les bases de sa brillante carrière. En tant que professionnelle de la sécurité agréée au Canada depuis 2012, elle continue d'incarner l'excellence dans le domaine.

L'engagement de Jaime envers la communauté de la SST s'étend au-delà de son rôle d'agence, car elle siège au comité exécutif interministériel de la communauté de pratique en SST, favorisant la collaboration et le soutien entre les professionnels de la SST dans les ministères et organismes fédéraux.

Ses contributions percutantes ne sont pas passées inaperçues. Jaime a reçu le Prix Vision d'assurance Desjardins en 2014 pour le programme d'ergonomie novateur de son équipe à l'ARC. En 2021, elle a reçu deux prix de directeur à l'ASC pour son travail exceptionnel dans la mise en œuvre du programme de santé et de sécurité, ainsi que le prix d'excellence de l'ASC pour son rôle central au sein de l'équipe d'intervention COVID-19.

En dehors de ses réalisations professionnelles, Jaime chérit sa vie de famille. Elle est mariée à son amour d'école secondaire et est la fière mère de deux jeunes adultes, trouvant de la joie à la fois dans sa carrière et dans sa famille. Le dévouement indéfectible de Jaime Robinson à l'envers la santé et la sécurité au travail continue d'inspirer ceux qui l'entourent, en ayant un impact durable sur le terrain et les vies qu'elle touche.